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Szeptember 30-án lejárt a „Hall-
gatók részére nyújtott pénzbeli 
szociális támogatások rendszere a 
következő évezred Szegedi Tu-
dományegyetemén" címmel kiírt 
pályázat benyújtásának határide-
je. A pályázatra három pályamű 
érkezett. Eredmény október vé-
gén várható. 

Szeptember 29-ig lehetett pá-
lyázni a Szeged városi ösztöndíj-
ra. A karokról összesen mintegy 
4 5 0 p á l y á z a t é r k e z e t t b e . 
Az öszöndíjban részesülők levél-
ben kapnak értesítést, a neveiket 
lapunk utolsó oldalán tesszük 
közzé. 
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Az ösztöndíj várhatóan október 
29-én kerül a számlákra, az állan-
dó szociális támogatással együtt. 

Még mindig várják leendő mun-
katársaikat a New Ton(e) újság 
szerkesztői! 
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Október 5-én ülésezett a volt 
JATE karok lakhatási támogatási 
bizottsága, mely a lakhatási tá-
mogatást illetően három kategó-
riát állapított meg: Az alsó kate-
gória összege 2000 Ft, a középsőé 
5500 Ft, az emelté pedig 7000Ft. 

Megfelelő informálás 
Interjú Poór Ágnessel, a Konzervatórium HÖK elnökével 

- Kérlek röviden mutatkozz be az ol-
vasóknak! 

- Poór Ágnes vagyok, a SZTE 
Konzervatórium V. évfolyamos, 
klarinét szakos hallgatója. 1978. 
március 4-én születtem a Vas me-
gyei Szombathelyen. Itt kezdtem 
el zenét tanulni, középfokú tanul-
mányaimat is a Szombathelyi 
Művészeti Szakközépiskolában 
végeztem. Érettségi után nagy di-
lemmát jelentett, hogy melyik fel-
sőfokú zenei intézménybe jelent-
kezzek, mivel Szombathelyen 
sajnos nem létezik Zeneművészeti 
Főiskola. Végül úgy döntöttem, 
hogy jelenlegi főtárgy tanárom, 
Maczák János miatt érdemes ilyen 
messzire eljönni. Persze ehhez 
kellett egy sikeres felvételi is. 

-Mikor kapcsolódtál be a hallgatói 
érdekképviseleti munkába? 

- A Hallgatói Önkormányzattal tu-
lajdonképpen csak tavasszal kerül-
tem kapcsolataba, mikor Lajos Ist-
ván, az előző elnök mandátuma 
lejárt. A meghirdetett elnöki poszt-
ra többek közt én is pályáztam, és 
én lehettem az a szerencsés(P), aki 
végül a tisztséget betölthette. 
Korábban nem foglalkoztam hall-
gatói érdekvédelemmel. 

- Miben tudnád megfogalmazni mun-
kád, az általad betöltött tisztség fő cél-
kitűzéseit? 

- Pályázatomban elsőként szere-
pelt a hallgatók megfelelő informá-
lása, és úgy gondolom, ezt részben 
már meg is valósítottam. Szeret-
ném, hogy fontos pályázatokról a 
HÖK miatt egy konzis hallgató se 
maradjon le, ne érezze magát hát-
rányban egy jogászhoz, bölcsészhez 
vagy tanárképzőshöz képest. 

Továbbá az előző tanévben, április-
ban sikerült megegyeznem az ak-
kori igazgatóval, Weninger Richárd 
Úrral a vasárnapi nyitva tartással 
kapcsolatban. Nekünk zenészek-
nek borzasztóan fontos, hogy a gya-
korlásunk mindennapi, és rendsze-
res legyen. Hiszen akárcsak a 
sportban, itt is csak akkor lehet 
szép eredményeket felmutatni, ha 
a tehetség mellé szorgalom is páro-
sul. Sajnos, aki messze lakik, nem 
teheti meg, hogy minden hétvégén 
hazautazzék, ezért volt nagyon jó 
dolog, hogy a hallgatók vasárnap is 
bejöhettek gyakorolni az intéz-
ménybe, így lehetőségük volt job-
ban felkészülni a főtárgy órákra, il-
letve a vizsgákra. Szeretnénk, ha a 
vasárnapi nyitva tartás ebben a tan-
évben is megvalósulna, ezzel kap-
csolatban még értekeznem kell a 
jelenlegi igazgatóval, Kerek Ferenc 
Igazgató Úrral, hiszen ez a problé-
ma elsősorban gazdasági természe-
tű. Természetesen igyekszem el-
látni a konzis hallgatók érdekeinek 
képviseletét az EHÖK-ben és az 
intézményi tanácsban is, tartva a 
kapcsolatot és az immár hagyomá-
nyosan jó viszonyt a többi kari 
HÖK-kel is. 

Döbör András 


